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Sjednica je počela sa radom u 10,00 sati. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik Skupštine, Osman Subašić, kojom prilikom je podsjetio prisutne da je 
na dnevnom redu XI sjednice Predlog za razrješenje predsjednika Skupštine opštine Bar, koji je 
podnijet od strane 19 odbornika, i s tim u vezi obavijestio Skupštinu da današnjom sjednicom, 
saglasno članu 25 Poslovnika o radu, predsjedava odbornik iz partije, odnosno koalicije koja ima 
najveći broj odbornika, koga odredi klub odbornika te partije. 
 
Nakon toga, predsjedavanje sjednicom nastavila je odbornica Branka Nikezić. 
 
Predsjedavajuća Branka Nikezić je obavijestila Skupštinu da je Radovan Orlandić podnio ostavku na 
funkciju odbornika, nakon čega je Skupština  konstatovala prestanak njegovog mandata i na osnovu 
Izvještaja Opštinske izborne komisije verifikovala mandat Naseru Kraji. 
 
 Nakon izvršene prozivke odbornika predsjedavajuća  je konstatovala da od 37 odbornika, koliko broji 
Skupština, sjednici prisustvuje 31 odbornika i da Skupština može da radi i punovažno odlučuje.  
 
Sjednici nijesu prisustvovali odbornici/ca: Bosiljka Ražnatović, mr Dejan Đurović, Aleksandra 
Aleksandra Vuji čić i Goran Pejović.  
 
Sjednici su prisustvovali predsjednik Opštine, glavni administrator, starješine organa lokalne 
uprave i direktori javnih preduzeća čiji je osnivač Skupština Opština Bar. 
 
Rad sjednice pratili su predstavnici sredstava javnog informisanja. 
 
 
UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA : 
 
Predsjedavajuća Branka Nikezić obavijestila je Skupštinu da je odbornik Savo Vujošević, saglasno 
Poslovniku o radu Skupštine podnio predloge za dopunu dnevnog reda. 
 
Odbornik Savo Vujošević je obavijestio Skupštinu da predlaže da se dnevni red današnje sjednice 
dopuni sljedećim tačkama dnevnog reda: 
 
1. Da Skupština opštine Bar donese odluku o pokretanju inicijative prema Skupštini Crne Gore i Vladi 
Crne gore, kako bi se presipitale privatizacije preduzeća sa teritorije barske opštine "Primorka" Bar, 
"KTGT", "Rumijatrans", "Izbor Bar", "ZIB", "marin" i svih ostalih. 
 
2. Da predsjednik Opštine podnese izvjeptaj SO o realizaciji zaključaka sa sjednice Skupštine opštine 
Bar, održane 15.06.2012. godine, a koji se odnosi na realizaciju DUP-a "Maljevik". 
 
3. Da predsjednik Opštine podnese izvještaj SO Bar o zgradi koja se radi za zdravstvene i prosvetne 
radnike, kao i da SO Bar uputi zahtjev Ministarstvu prosvete i Ministarstvu zdravlja Crne Gore i 
Republičkom fonsu zdravstva CG, da isti pismeno obavijeste SO bar o zgradi koja se gradi za potrebe 
prosvetnih i zdravstvenih radnika i  koliko su isti do sada kao finansijeri uložili novčanih sredstava 
uizgradnju pomenute zgrade. 
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4. Da predsjednik opštine informiše odbornike i građane Bara dokle se stiglo sa preduzetim radnjama a 
u vezi Zaključka SO Bar koji je usvojen na sedmpj sjednici SO Bar, takodje da informiše odbornike i 
građane Bara o presudi Privrednog suda koji je usvojio tužbeni zahtjev "AD Put" iz Bara, kojom 
Opština Bar pomenutom preduzeću treba da plati iznos od preko milion evra. 
 
Nakon toga, Skupština je pristupila izjašnjavanju o svakom predlogu pojedinačno. 
 
1. PREDLOG 
Da Skupština opštine Bar donese odluku o pokretanju inicijative prema Skupštini Crne Gore i Vladi 
Crne gore, kako bi se presipitale privatizacije preduzeća sa teritorije barske opštine "Primorka" Bar, 
"KTGT", "Rumijatrans", "Izbor Bar", "ZIB", "marin" i svih ostalih. 
 
Skupština, većinom glasova 8 ''za'', 19 ''protiv'' i  ''uzdržanih '' nije bilo, nije prihvatila navedeni 
predlog. 
 
2. PREDLOG 
Da predsjednik Opštine podnese izvještaj SO o realizaciji zaključaka sa sjednice Skupštine opštine 
Bar, održane 15.06.2012. godine, a koji se odnosi na realizaciju DUP-a "Maljevik". 
 
Skupština, većinom glasova 8 ''za'', 19 ''protiv'' i  ''uzdržanih '' nije bilo, nije prihvatila navedeni 
predlog. 
 
3.PREDLOG 
Da predsjednik Opštine podnese izvještaj SO Bar o zgradi koja se radi za zdravstvene i prosvetne 
radnike, kao i da SO Bar uputi zahtjev Ministarstvu prosvete i Ministarstvu zdravlja Crne Gore i 
Republičkom fonsu zdravstva CG, da isti pismeno obavijeste SO bar o zgradi koja se gradi za potrebe 
prosvetnih i zdravstvenih radnika i  koliko su isti do sada kao finansijeri uložili novčanih sredstava 
uizgradnju pomenute zgrade. 
 
Skupština, većinom glasova 10 ''za'', 19 ''protiv'' i  ''uzdržani h'' nije bilo, nije prihvatila 
navedeni predlog. 
 
4. PREDLOG 
Da predsjednik opštine informiše odbornike i građane Bara dokle se stiglo sa preduzetim radnjama a u 
vezi Zaključka SO Bar koji je usvojen na sedmpj sjednici SO Bar, takodje da informiše odbornike i 
građane Bara o presudi Privrednog suda koji je usvojio tužbeni zahtjev "AD Put" iz Bara, kojom 
Opština Bar pomenutom preduzeću treba da plati iznos od preko milion evra. 
 
Skupština, većinom glasova 8 ''za'', 19 ''protiv'' i  ''uzdržanih '' nije bilo, nije prihvatila navedeni 
predlog. 
 
 
 
 



 4

Nakon toga, Skupština je, većinom glasova, 19 "za", 8"protiv" i   "uzdržanih" ni je bilo, utvrdila 
sljedeći 
 

DNEVNI RED: 
 

1. Predlog za razrješenje predsjednika Skupštine opštine Bar na zahtjev 19 odbornika 
 
RAD PO UTVRĐENOM DNEVNOM REDU: 
 
1.TAČKA  
Predlog  za razrješenje predsjednika Skupštine opštine Bar na zahtjev 19 odbornika 
 
Predsjedavajuća Branka Nikezić je podsjetila Skupštinu da je u materijalu po predloženoj tački 
dnevnog reda, saglasno članu 20 Poslovnika, dostavljen i Izvještaj Odbora za izbor i imenovanja, kao i 
da se o Predlogu za razrješenje odlučuje tajnim glasanjem većinom od ukupnog broja odbornika kojim 
rukovodi tročlana Komisija. 
 
U raspravi su učestvovali odbornica/ci: Mi ćo Orlandić, Snežana Jonica, Osman Subašić, Savo 
Pavlović, mr Zarija Franovi ć, Emin Duraković, Milenko Cebalović, Radomir Novaković, Savo 
Vujošević 
 
Odbornik Mi ćo Orlandić, kao predstavnik predlagača, je obavijestio Skupštinu da je prilikom 
podnošenja Predloga za razrješenje predsjednika Skupštine ispoštovana Statutom i Poslovnikom o 
radu Skupštine propisana procedura, da su Odbor za Statut i propise i Odbor za izbor i imenovanja, isti 
razmatrali i donijeli odgovarajuće izvještaje, ističući da demokratija podrazumijeva osnovno pravilo 
da li postoji većina ili ne, te da je potrebno da se definiše koja je većina u našem gradu kako bi lokalna 
samouprava počela da funkcioniše. 
Na kraju, pozvao je prisutne da minutom ćutanja odaju poštu nastradalim sugrađanima u zemljotresu 
koji je na današnji dan prije 37 godina zadesio našu opštinu. 
  
Odbornica Snežana Jonica je obavijestila Skupšinu da je na sjednici Odbora za Statut i propise 
konstatovano da Predlog za razrješenje predsjednika Skupštine nije u skladu sa članom 20 Poslovnika 
o radu Skupštine opštine Bar, kojim je propisano da predlog za razrješenje mora da sadrži razloge 
zbog kojih se predlaže razrješenje, a koji su propisani članom 63 Statuta Opštine Bar, nakon čega je 
Branka Nikezić, kao predstavnik predlagača isti dopunila tako što se poslje riječi: "Predlog za 
razrješenje predsjednika Skupštine opštine Bar" dodaju riječi: "iz razloga propisanog članom 63 stav 1 
alineja 1 Statuta Opštine Bar, što nije obavljao poslove u skladu sa zakonom, Statutom i drugim 
aktima". Takođe, istakla je da je nakon navedene dopune izvršene od strane predstavnika predlagača, 
Odbor  jednoglasno konstatovao da je Predlog za razrješenje predsjednika Skupštine opštine Bar u 
skladu sa Ustavom i pozitivnim pravnim propisima. 
 
Predsjednik Skupštine Osman Subašić je istakao da Predlog za razrješenje nije usklađen sa 
Statutom i Poslovnikom, te da je, kao predsjednik Skupštine, nastojao da sve poslove iz svoje 
nadležnosti, do sada, obavlja u skladu sa propisima i u interesu građana.Takođe, smatra da nije sporno 
da se na funkciju predsjednika Skupštine "dolazi i odlazi" voljom političke većine, ali da je u 
konkretnom slučaju sporno kako je stvorena politička većina. S tim u vezi, istakao je da bi jedino 
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legitimno i časno rješenje bilo da Skupština donese odluku o skraćenju mandata nakon čega bi se na 
izborima provjerila volja birača. 
 
Odbornica Snežana Jonica je obavijestila prisutne da Klub odbornika SNP-a neće učestvovati u 
glasanju o razrješenju predsjednika Skupštine Osmana Subašića, kao i da prilikom glasanja neće biti u 
sali, ističući da za razrješenje predsjednika Skupštine nije neophodna samo politička većina, već da za 
razrješenje treba da postoje zakonom predviđeni razlozi koji moraju biti obrazloženi. 
 
Odbornik mr Zarija Franovi ć je istakao da je na političkoj sceni sada prisutna nova većina koja će 
da radi za dobrobit građana, da je potpisan Koalicioni sporazum, te da se iz tih razloga sa 
predsjednikom Skupštine, Osmanom Subašićem, ne može više politički sarađivati. 
 
Odbornik Emin Durakovi ć je obavijestio Skupštinu da neće glasati za razrješenje predsjednika 
Skupštine, iz razloga što je sama inicijativa "nelegitimna i nemoralna". 
 
Odbornik Milenko Cebalović je obavijestio Skupštinu da Klub odbornika SNP-a neće glasati za 
Predlog za razrješenje predsjednika Skupštine, Osmana Subašića i predložio da se donese odluka o 
skraćenju mandata Skupštine opštine Bar. 
 
Odbornik Savo Vujošević je obavijestio Skupštinu da odbornici Demos-a neće učestvovati u 
glasanju, ali da će biti u sali i istakao da je predsjednik Skupštine Osman Subašić, za vrijeme 
predsjedavanja Skupštinom opštine Bar, poštovao važeće propise i istakao da je najbolje da bi bilo 
najbolje da se donese odluka o skraćenju mandata Skupštine opštine Bar. 
 
Nakon rasprave, pristupilo se sprovođenju tajnog izjašnjavanja odbornika o Predlogu za razrješenje 
predsjednika Skupštine, Osmana Subašića. 
 
U skladu sa Poslovnikom o radu, Skupština je, na na predlog predsjedavajuće, jednoglasno izabrala da 
tajnim glasanjem rukovodi Komisija, u sastavu: 
1. Đuro Pejović, predsjednik iz DPS-a 
2. Savo Pavlović, član iz SD-a 
3. Savo Vujošević, član iz Demos-a, umjesto predstavnika DF-a, kao opozicione partije , odnosno 
koalicije sa najvećim brojem odbornika u Skupštini opštine Bar, čiji odbornici nijesu 
prisustvovali sjednici. 
 
Sekretar Skupštine, Stevo Pejović je prisutnima pokazao kako izgleda ovjereni glasački listić i 
pročitao pitanje na listiću: "Da li ste za razrješenje predsjednika Skupštine opštine Bar, Osmana 
Subašića?" 
"ZA"                                                                                                                                " PROTIV" 
 
Odbornik Savo Vujošević je u obliku proceduralne primjedbe, pozvao odbornike da se ispoštuje 
tajno glasanje, onako kako je propisano Poslovnikom o radu Skupštine.. 
 
Prije otpočinjanja glasanja, predsjedavajuća Branka Nikezić je dala potrebna objašnjenja o načinu 
glasanja i obavijestila odbornike da određuje pauzu u trajanju od 10 minuta, za koje vrijeme će 
Komisija utvrditi rezultate glasanja. 
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Nakon završenog glasanja, predsjedavajuća Branka Nikezić je obavijestila Skupštinu, da je 
Komisija za tajno glasanje je podnijela Izvještaj u kojem je utvrdila sljedeće: 
Broj neuručenih glasačkih listića: 18 
Broj uručenih glasačkih listića: 19 
Broj glasačkih listića nađenih u glasačkoj kutiji(upotrijebljeni glasački listići): 19 
Broj važećih glasačkih listića: 19 
Broj nevažećih glasačkih listića: nema 
 
Takođe, Komisija je utvrdila da je za razrješenje predsjednika Skupštine, Osmana Subašića, 
glasalo je 19  odbornika, dok protiv razrješenja nije glasao nijedan odbornik, nakon čega je 
konstatovala da je većinom glasova od ukupnog broja odbornika, Predlog za razrješenje 
predsjednika Skupštine opštine Bar, Osmana Subašića,  usvojen. 
 
Predsjedavajuća Branka Nikezić se zahvalila dosadašnjem predsjedniku Skupštine, Osmanu 
Subašiću, na saradnji. 
 
 
 
Broj: 030- 115/2 
Bar, 15.april 2016. godine 
 
 
 

SKUPŠTINA OPŠTINE BAR 
 
SEKRETAR SO,                                                                                          PREDSJEDAVAJUĆA,    
 Stevo Pejović                                                                                                          Branka Nikezić                                                                    
 
 
 
 
  
 
 
  
 
 


